
大坑東宣道小學 

 招收小一候補生須知 
(一) 報名日期：教育局統一派位公布後，6月上旬起，額滿即止。

(二) 年 級：一年級

(三) 面試日期：6月上旬至6月下旬

(四) 報名須知：

請於本校網頁下載表格或於辦公時間內到本校索取表格，填妥後，

請帶同下列文件，親臨學校辦理相關手續。

辦公時間：星期一至五(上午8:30-下午4:30)

遞交表格時，請帶備：

證件相1張 (貼在表格上)

香港出生證明書副本、如新來港學童，呈交內地出生證明書、前往

    港澳通行證副本及香港身份證明文件(如回港證或簽證身份書)副本。 

 最近期的幼稚園成績表、學習紀錄、獎狀、證書的副本 (如適用)。 

(五) 取錄安排：

  如獲面見，家長須出示上述(四)的及項文件正本，在面試後一周 

    內，將獲電話 通知取錄與否，否則作落選論。  

 如在7月上旬仍未獲學校電話通知面見，則作落選論。 

 所有遞交的資料概不發還，只供該次招收小一侯補生之用。如有查詢，請致

電 27778949與本校聯絡。 

學校網址：www.apstht.edu.hk   學校電郵：aps@apstht.edu.hk 

學校地址：九龍大坑東棠蔭街13及23號 

學校電話：27778949 / 27778305      學校傳真：27761585 



Alliance Primary School, Tai Hang Tung 

Waitlist Application for Primary One Admission 

(1) Application Period: early June after the announcements of the results at the

Central Allocation” (CA) stage in The Primary One 

Admission System.  

(2) Level: Primary One

(3) Written Test: early June to late June

(4) Application Procedures and Notes:

 Interested parents can either download the application form on the school

website or come to the school in person to get the form

Office working hours: Monday to Friday (8:30a.m. to 4:30p.m.)

 Bring along the following documents for application:

 Passport photo (for the application form)

Copy of Hong Kong birth certificate (If applicants are newly arrived

children, please submit the copy of mainland birth certificate and travel

document with an endorsement indicating that you have permission to stay

in Hong Kong for residence, employment or study.

Recent school reports, learning portfolio, learning logs, certificates, etc. 

(5) Offer Arrangement:

 Eligible applicants will be invited to have an interview. The invitation will be

done through a phone call.  For applicants who do not receive a call, this

means the application is not successful.

 Applicants must produce proof of the above documents (4)and when

taking the interview. For applicants who do not receive an offer by early July,

this means the application is not successful.

The personal data and documents provided in the application will be used for this 

admission only. For enquiries, please call 27778949 for more information. 

School website：www.apstht.edu.hk       Email address：aps@apstht.edu.hk 

Address：No. 13 & 23 Tong Yam Street, Tai Hang Tung, Kowloon.  

Telephone：27778949 / 27778305      Fax：27761585 


